
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 834
van SOFIE JOOSEN
datum: 5 maart 2015

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Trekpaardveulens  -  Blokstaarten (2)

Sinds 2001 is het blokstaarten van trekpaarden verboden. Om diergeneeskundige 
redenen is het toegelaten, maar wat die redenen precies inhouden, is niet specifiek 
omschreven. Dat laat ruimte voor interpretatie en bovendien is het achteraf zeer moeilijk 
aan te tonen dat het couperen ten onrechte gebeurde.

Als antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 221 van 24 oktober 2014 verklaarde de 
minister paal en perk te zullen stellen aan misbruik. Hij zal bepalen dat de ingreep vooraf 
moet gemeld worden aan de dienst Dierenwelzijn en dat een medisch dossier moet 
worden samengesteld waaruit duidelijk moet blijken dat de ingreep in kwestie wel 
degelijk noodzakelijk is om diergeneeskundige redenen. Deze maatregel werd door de 
minister ook aangekondigd tijdens de bespreking van de beleidsnota Dierenwelzijn in de 
bevoegde commissie.

1. Welke timing stelt de minister voorop om deze strengere controle te realiseren? 

2. Zal de minister een evaluatieperiode instellen?

3. Zijn er mogelijkheden om cijfers over het aantal veulens dat jaarlijks geblokstaart 
wordt, te registreren?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 834 van 5 maart 2015
van SOFIE JOOSEN

1. Ik hoop begin volgend jaar een ontwerp van decreet voor te kunnen leggen. 

2. In de beleidsnota dierenwelzijn is voorzien dat de maatregel na verloop van tijd 
geëvalueerd zal worden om na te gaan of deze volstaat om een einde te maken aan 
het onterecht blokstaarten van paarden.

3. Momenteel is er geen wettelijke basis voor de registratie van het aantal veulens dat 
geblokstaart wordt.


